

SIMILDIET

XTRA LINE

The Xtra line signifies a significant leap in Simildiet's dermocosmetic innovation. By fusing our proven active ingredients with biomimetic peptides, we've positioned ourselves at the forefront of advanced cosmeceuticals. Biomimetic peptides act as biocatalysts, enhancing intercellular communication, stimulating metabolic processes, and promoting overall skin biostimulation



خط إكسترا يمثل خطوة كبيرة إلى الأمام في تطوير العناية بالبشرة في سيملديت. من خلال دمج مكوناتنا النشطة مع الببتيدات البيولوجية، نجحنا في تحديد موقعنا في مقدمة منتجات التجميل. تعمل الببتيدات البيولوجية كمحفزات حيوية، حيث تعمل على تعزيز التواصل بين الخلايا، وتعزيز التحفيز البيولوجي الشامل للبشرة



SIMILDIET LABORATORIOS



SPECIAL DISCOUNTS

— SHOP OUR DEALS —

www.agounamedical.com



@simildiet.saudi



Unlock the Secrets to Radiant Skin and Luscious Hair

تعرف على أسرار البشرة المشرقة
والشعر الفاتن



Dear Patient,
It's not just a session to achieve your best skin
take advantage of integral therapy with After
Care Simildiet Products

عزيزي المريض،
ليس فقط جلسة للحصول على بشرتك الأفضل.
استفد من العلاج التكاملي باستخدام منتجات الرعاية
بعد الجلسة Simildiet

نصائح للعناية بالبشرة

Skin Care Tips



-1-

Stay hydrated: Ensure to drink plenty of water to keep your skin hydrated and glowing.

اشرب الكثير من الماء للحفاظ على ترطيب بشرتك وإشراقها

-2-

Protect from the sun: Shield your skin from harmful UV rays by using sunscreen with SPF 30 or higher.

الحماية من الشمس: استخدم واقي أو أعلى SPF 30 لحماية البشرة من الأشعة فوق البنفسجية الضارة



-3-

Cleanse gently: Utilize a mild cleanser suitable for your skin type to effectively remove dirt and impurities without stripping away natural oils.

التنظيف بلطف: استخدم منظفًا لطيفًا مناسبًا لنوع بشرتك لإزالة الأوساخ والشوائب دون إزالة الزيوت الطبيعية



-4-

Moisturize daily: Hydrate your skin with a suitable moisturizer for your skin type to maintain its elasticity and softness.

الترطيب اليومي: قوم بترطيب بشرتك باستخدام مرطب مناسب لنوع بشرتك للحفاظ على مرونتها ونعومتها



-5-

Eat a balanced diet: Nourish your skin from within by consuming fruits, vegetables, and foods rich in antioxidants.

تناول نظام غذائي متوازن: استهلك الفواكه والخضروات والأطعمة الغنية بمضادات الأكسدة لتغذية بشرتك من الداخل



Awesome is now you



نصائح للعناية بالشعر

Hair Care Tips



-1-

Regular trims: Trim your hair every 6-8 weeks to prevent split ends and maintain its overall health.

قص الشعر بانتظام: قص شعرك كل 6-8 أسابيع لمنع تقصف الأطراف والحفاظ على صحته

-2-

Use sulfate-free shampoo: Opt for sulfate-free shampoos to avoid stripping your hair of its natural oils.

استخدم شامبو خالي من السلفات: اختر شامبو خالي من السلفات لمنع إزالة الزيوت الطبيعية من شعرك



-3-

Deep conditioning: Treat your hair to a deep conditioning treatment once a week to replenish moisture and improve texture.

العناية العميقة: عالج شعرك بعلاج عميق للترطيب مرة واحدة في الأسبوع لتحديد الرطوبة وتحسين القوام



-4-

Protect from heat: Minimize the use of heat styling tools and always apply a heat protectant spray before styling.

الحماية من الحرارة: قلل من استخدام أدوات تصفيف الشعر بالحرارة واطبق دائمًا رذاذ حماية من الحرارة قبل التصفيف



-5-

Scalp care: Keep your scalp clean and healthy by regularly washing it and gently massaging it to stimulate blood flow.

العناية بفروة الرأس: احتفظ بفروة رأسك نظيفة وصحية من خلال غسلها بانتظام وتدليكها بلطف لتحفيز تدفق الدم



SIMILDIEET
LABORATORIOS

www.agounamedical.com

OUTSIDE

SIMILDIAET

XTRA LINE

The Xtra line signifies a significant leap in Simildiet's dermocosmetic innovation. By fusing our proven active ingredients with biomimetic peptides, we've positioned ourselves at the forefront of advanced cosmeceuticals. Biomimetic peptides act as biocatalysts, enhancing intercellular communication, stimulating metabolic processes, and promoting overall skin biostimulation.



خط إكسترا يمثل خطوة كبيرة إلى الأمام في تطوير العناية بالبشرة في سيميلديت. من خلال دمج مكوناتنا النشطة مع الببتيدات البيولوجية، نجحتنا في تحديد موقعا في مقدمة منتجات التجميل. تعمل الببتيدات البيولوجية كمحفزات حيوية، حيث تعمل على تعزيز التواصل بين الخلايا، وتعزيز التحفيز البيولوجي الشامل للبشرة.



**SIMILDIAET
LABORATORIOS**



**SPECIAL
DISCOUNTS**

SHOP OUR DEALS

www.agounamedical.com



@simildiet.saudi



Unlock the Secrets to
**Radiant Skin and
Luscious Hair**

تعرف على أسرار البشرة المشرقة
والشعر الفاتن



Dear Patient,
It's not just a session to achieve your best skin
take advantage of integral therapy with After
Care Simildiet Products

عزيزي المريض،
ليس فقط جلسة للحصول على بشرتك الأفضل.
استفد من العلاج التكاملي باستخدام منتجات الرعاية
Simildiet بعد الجلسة

INSIDE

نصائح للعناية بالبشرة Skin Care Tips



-1-
Stay hydrated: Ensure to drink plenty of water to keep your skin hydrated and glowing.
يؤكثف بشرتك ويحافظ على رطوبتها ويحافظ على



-2-
Protect from the sun: Shield your skin from harmful UV rays by using sunscreen with SPF 30 or higher.
الحماية من الشمس. استخدم واقي أو أعلى SPF 30 للتشميس بعامل حماية بحماية بشرتك من الأشعة فوق البنفسجية الضارة



-3-
Cleanse gently: Utilize a mild cleanser suitable for your skin type to effectively remove dirt and impurities without stripping away natural oils.
التنظيف برفق. استخدم منظف لطيفاً مناسباً لنوع بشرتك لإزالة الترسبات والشوائب دون إزالة الزيوت الطبيعية



-4-
Moisturize daily: Hydrate your skin with a suitable moisturizer for your skin type to maintain its elasticity and softness.
الرطوبة يومي. قوم بتطبيق بشرتك باستخدام مرطب مناسب لنوع بشرتك للحفاظ على مرونتها ونعومتها



-5-
Eat a balanced diet: Nourish your skin from within by consuming fruits, vegetables, and foods rich in antioxidants.
تناول نظام غذائي متوازن. استهلك الفواكه والخضراوات والأطعمة الغنية بمضادات الأكسدة لتعزيز بشرتك من الداخل

Awesome is now you



نصائح للعناية بالشعر Hair Care Tips



-1-
Regular trims: Trim your hair every 6-8 weeks to prevent split ends and maintain its overall health.
قص الشعر بانتظام. قصي الشعر كل 6-8 أسابيع لمنع أوصاف الشعر والتلف. والحفاظ على صحته



-2-
Use sulfate-free shampoo: Opt for sulfate-free shampoos to avoid stripping your hair of its natural oils.
استخدم شامبو خالي من الكبريتات. اختر شامبو خالي من الكبريتات لمنع إزالة الزيوت الطبيعية من شعرك



-3-
Deep conditioning: Treat your hair to a deep conditioning treatment once a week to replenish moisture and improve texture.
العناية العميقة: عالج شعرك بمعالجة عميقة للرطوبة مرة واحدة في الأسبوع لتجديد الرطوبة وتحسين النسيج



-4-
Protect from heat: Minimize the use of heat styling tools and always apply a heat protectant spray before styling.
الحماية من الحرارة: قلل من استخدام أدوات تصفيف الشعر بالحرارة واطبق دائما رذاذ حماية من الحرارة قبل التصفيف



-5-
Scalp care: Keep your scalp clean and healthy by regularly washing it and gently massaging it to stimulate blood flow.
العناية بظهرة الرأس: احتفظ بظهرة رأسك نظيفة وصحية من خلال غسلها بانتظام وتدليكها برفق لتحفيز تدفق الدم



www.agounamedical.com